
 

 

commissie Samenleving | Besluitenlijst 
 
Datum 11 september 2018 
 
 
Aanwezig 
Voorzitter: dhr. R.A. Teunissen 
Commissiegriffier: Mevr. S.D. de Boer 
Leden: dhr. J. du Croix (Lokaal Belang); mevr. A. Ilhan (Lokaal Belang); dhr. L.L.M. 

Engels (Lokaal Belang); dhr. J. de Nooij (CDA); mevr. W.L.J. Voetdijk-ten 
Have (CDA); dhr. C.H.M. van Merwijk (CDA); mevr. M.B.M. Jansen (PvdA); 
dhr. P.A. Vos (VVD); mevr. L van der Velden (SP); dhr. J.G.B.A. Lombarts 
(D66); mevr. J.H.W. Harmsen (Sociaal Zevenaar); dhr. B.M. Kagei 
(GroenLinks) 

Collegeleden: dhr. N. van Dellen 
Overige aanwezigen: Ambtelijke bijstand, mevr. J. Koeman 
Afwezig met kennisgeving: mevr. M.G.A. Dellepoort (GroenLinks), dhr. P.A.T. de Winkel (VVD) 
 
 
1. Opening en vaststellen agenda 
 
De voorzitter opent de vergadering om 19.30. De voorzitter deelt mede dat bericht van verhindering is 
ontvangen namens mevrouw Dellepoort. In verband met gezondheidsredenen zal zij voorlopig niet 
aanwezig zijn bij vergaderingen van de commissie. Zij wordt vanavond vervangen door dhr. Kagei.  
De heer de Winkel is vanavond afwezig en wordt vervangen door de heer de Vos. 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
2. Inspraak 
 
Er hebben zich geen insprekers gemeld. 
 
3. Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering 
 
De besluitenlijst van de vergadering van 19 juni wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
4.  Vaststellen termijnagenda en toezeggingen en moties 
 
Commissie 
De fractie van de VVD maakt een aantal opmerkingen ten aanzien van de toezeggingenlijst. Met 
betrekking tot nummer 114 stond de termijn op Q3, wanneer volgt deze? Nummer 2018-22, wat is 
daarvan de status? Nummer 2018-54, deadline stond op Q3, wanneer volgt deze en 2018-68 stond de 
deadline op augustus 2018. 
 
College 
Portefeuillehouder van Dellen geeft met betrekking tot 2018-22 aan dat de status is dat de partijen er niet 
uit lijken te komen samen, en dat er nu als gemeente gekeken wordt hoe men verder kan. De partijen 
worden opnieuw uitgenodigd door de gemeente. De overige opmerkingen neemt de portefeuillehouder 
mee naar het college. 
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De termijnagenda en lijst met toezeggingen en moties wordt vastgesteld. 

 
5. Jaarstukken 2017 en ontwerpbegroting 2019 Veilig Thuis (Z/18 308606) 
 
De raad wordt onder meer voorgesteld een zienswijze kenbaar te maken en hierin te stellen dat de 
reservering van het positieve resultaat van Veilig Thuis over 2017 gebruikt moet worden om de bestaande 
begrotingstekorten op te vullen en het eventuele overige deel te gebruiken voor de begroting van 2019. 
 
Commissie 
De meeste fracties spreken waardering uit voor de inhoud, kwaliteit en de leesbaarheid van de stukken 
die zijn aangeleverd. In de commissie ontstaat debat over de kostenstijgingen van gemeenschappelijke 
regelingen in de breedte, en de moeilijkheid voor de commissie en raad om grip te houden op de kosten. 
Tegelijkertijd wordt door een aantal fracties aangegeven dat zij grip op de kosten secundair vinden aan 
het doel van Veilig Thuis en vergelijkbare organisaties, hulp bieden aan mensen die dat nodig hebben. Dat 
dit laatste centraal moet staan is de volledige commissie het over eens. Er worden verder onder andere 
vragen gesteld hoe het kan dat de meldingen in Zevenaar toenamen in 2017, terwijl in omliggende 
gemeenten de tegenovergestelde trend plaatsvond, over de inzet van preventieve acties, de doorstroom 
van opvanglocaties naar reguliere woningen en of een gemeenschappelijke regeling als Veilig Thuis niet 
een open einde regeling betreft en tot slot over waarom het college voorstelt de extra middelen uit 2017 
niet te laten toevoegen aan de algemene middelen, zoals Veilig Thuis zelf voorstelt. Door de voorzitter 
wordt aangegeven dat vragen die technisch van aard zijn, via de griffie schriftelijk kunnen worden 
ingediend. Het CDA geeft aan een vraag te zullen indienen over de kostenontwikkelingen van alle 
gemeenschappelijke regelingen. 
 
College 
Vanwege de afwezigheid van wethouder van Loon, neemt wethouder van Dellen dit agendapunt waar. Hij 
geeft aan dat het voorstel van het college om het overschot uit 2017 door Veilig Thuis te laten gebruiken 
voor bestaande begrotingstekorten en voor de begroting 2019 de bestuurlijke lijn is van het college ten 
aanzien van Gemeenschappelijke Regelingen. Voor de overige vragen verwijst hij naar mevr. Koeman, 
ambtelijke bijstand op dit onderwerp. Zij geeft aan een aantal vragen niet te kunnen beantwoorden, daar 
deze technisch van aard zijn. Zij geeft aan dat Veilig Thuis geen open einde regeling is, ook gedurende het 
jaar vindt ambtelijk en bestuurlijk overleg plaats over de financiële voortgang. Ook geeft zij aan dat een 
stijging in meldingen gedeeltelijk te maken kan hebben met de extra aandacht die Veilig Thuis heeft 
gegeven aan voorlichting en bekendheid.  
 
Conclusie  
Hamerstuk. 
 
 
6. Brief van het College aan Stichting Proles/SPO de Liemers inzake voortgang project IKC 
 
Geagendeerd op verzoek van de PvdA fractie ter bespreking tijdens de raadsvergadering van 5 juli. 
 
Commissie 
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De fractie van de PvdA geeft aan dat zij hadden verwacht dat er inmiddels een rechterlijke uitspraak zou 
zijn. Doordat deze er nog niet is, willen zij niet op de inhoud ingaan. Wel vragen zij de portefeuillehouder 
wat op het moment de status is van het proces, en of de gemeente gebruik maakt van de mogelijkheid 
die in de tussenuitspraak geboden wordt aan de gemeente. 
 
College 
Wethouder van Dellen geeft aan dat er wel gebruik wordt gemaakt van de mogelijkheid die wordt 
geboden in de tussenuitspraak. Verder gaat hij niet op de zaak in, gezien deze onder de rechter is. 
 
Conclusie 
Het onderwerp is voldoende besproken.  
 
7. Brief (mail) van stichting Buitenblik Zevenaar inzake aanvraag extra subsidie Buitenblik 2018 
 
Geagendeerd naar aanleiding van het verzoek van de GroenLinks fractie tijdens de raadsvergadering van 
5 juli ter bespreking. 
 
Commissie 
Er worden vragen gesteld over waarom de aanvraagperiode zo lang duurde, van maart 2017 tot juni 2018, 
waarom de subsidie niet is toegekend en of BuitenBlik van tevoren gewaarschuwd is over de mogelijkheid 
dat de subsidie wellicht niet zou worden toegekend. 
 
College 
Wethouder van Dellen geeft aan dat de termijn zo lang was, omdat er door de herindeling vorig jaar geen 
aanvragen zoals deze gehonoreerd mochten worden. Tijdens de besluitvorming rondom de Kadernota 
door het college, is er een keuze gemaakt voor andere aanvragen, die beter aansloten bij de doelen in het 
collegeprogramma. Ambtelijk is meerdere malen contact geweest over de subsidie aanvraag. Hij geeft 
aan dat het de raad vrij staat een motie in te dienen om het gevraagde budget beschikbaar te stellen. 
 
Conclusie 
Het onderwerp is voldoende besproken. De fractie van GroenLinks geeft aan mogelijk met een motie te 
komen om het gevraagde bedrag alsnog door het college beschikbaar te laten stellen. 
 
8. Raadsinformatiebrief tijdelijke huisvesting basisschool de Bem Zevenaar 
 
Centraal staat de vraag waarom het college het raadsbesluit van 30 mei 2018 niet uitvoert. Wethouder 
van Dellen heeft aangegeven op deze vraag een toelichting te geven. 
 
Commissie 
Er wordt verduidelijking gevraagd over het bedrag dat ter beschikking wordt gesteld. Betreft het 
eenmalig 100.000 euro, of is er sprake van een jaarlijkse waardering? De fractie van het CDA geeft aan 
zich niet te kunnen vinden in de inleiding van het agendapunt. Er is weliswaar in het Presidium besproken 
dit te agenderen, maar de agendering is op verzoek van de fractie van de VVD, niet van het Presidium. 
 
College 
Wethouder van Dellen geeft aan dat het raadsbesluit van 30 mei 2018 niet als zodanig kon worden 
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uitgevoerd, omdat dit juridische problemen zou opleveren. Inmiddels is er een manier gevonden om waar 
beide partijen zich in kunnen vinden. De noodunits zijn inmiddels ook geplaatst en in gebruik. Hij 
bevestigt dat het om een eenmalig bedrag van 100.000 euro gaat, voor twee jaar. De wethouder zegt toe 
nog voor de raadsvergadering van 26 september te komen met een nieuwe Raadsinformatiebrief met een 
nadere toelichting op het proces en de actuele stand van zaken.  
 
Conclusie 
Het onderwerp is voldoende besproken. 
 
 
9. Stand van zaken Sociaal Domein 
 
Geen mededelingen. 
 
10. Rondvraag 
 
De fracties van de SP, VVD en Sociaal Zevenaar maken gebruik van de rondvraag. 
 
Commissie 
De fractie van de SP stelt signalen te hebben ontvangen dat de toezegging van het college dat de 6 
kilometer grens bij leerlingenvervoer voor kinderen met een structurele handicap niet te hanteren, niet 
wordt nageleefd. Er wordt aangegeven dat er signalen zijn ontvangen dat leerlingenvervoer toch wordt 
geweigerd omdat er een kleinere afstand is dan 6 kilometer, terwijl er wel sprake is van een structurele 
handicap. 
Ook vraagt de fractie van de SP of de relatief rustige agenda van vanavond duidt op stilte voor de storm. 
De fractie van de VVD verzoekt de griffie om heel snel de overzichten in iBabs met moties en 
amendementen, inclusief te stemverhoudingen bij te werken, zodat deze geraadpleegd kunnen worden. 
De fractie van Sociaal Zevenaar stelt vragen over de onrust van voor de zomer rond de Pelgromhof. De 
vraag is of de portefeuillehouder iets kan zeggen over de afronding daarvan.  
 
College 
Op de vragen van de fractie van de SP geeft wethouder van Dellen aan het eerste punt mee te nemen 
naar het college. Op de tweede vraag wordt aangegeven dat voor de zomer veel is afgerond, niet te 
kunnen zeggen of het stilte voor de storm is.  
Op de vraag van de fractie van Sociaal Zevenaar reageert de wethouder dat de conclusie van de fractie 
juist is, het onderzoek is afgerond, maar op dit moment speelt nog een dispuut, waardoor de 
portefeuillehouder nog geen toelichting kan geven.  
 
11. Punt van orde commissie 
 
Geen punt van orde ingebracht. 
 
12. Mededelingen portefeuillehouders 
 
Er wordt door de portefeuillehouders geen gebruik gemaakt van de gelegenheid mededelingen te doen. 
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13. Sluiting 
 
De voorzitter dankt de aanwezigen en sluit de vergadering om 20:41. 
 


